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Opgemaakt door Berry van 't Westeinde, griffier 
Aanwezig 
 

Johan Swaans (voorzitter), Bert Schellekens (Lijst Riel-Goirle), Mark van 
Oosterwijk (Pro Actief Goirle), Deborah Eikelenboom (SP), Antoon van Baal 
(PvdA), Marije de Groot-Haen (CDA), Willem Couwenberg (Lijst Couwenberg). 
Burgemeester Machteld Rijsdorp en wethouder Theo van der Heijden 
Mevrouw Van Beers, controller (agendapunt 4) 
Berry van 't Westeinde, griffier 

Afwezig (met kennisgeving) Mevrouw Maxime Vonk (voorzitter), Arnoud Strijbis (CDA), 
 

 
Deze vergadering kunt u beluisteren op: https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Algemene-Zaken/2015/24-
november/20:45 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering. De voorzitter Maxime Vonk en Arnoud Strijbis zijn verhinderd. 
De voorzitter staat kort stil bij het feit dat de burgemeester nu 10 jaar burgemeester van de gemeente Goirle is. 
De agenda wordt vastgesteld. 
 
2. Raadsvoorstel Evaluatie kadernota Integrale Veiligheid 
 
Standpunten fracties: 
 
LRG Is gematigd tevreden over de resultaten. De aanpak is heel goed. Het idee om met een 

veiligheidsmonitor te werken, krijgt de steun van LRG.  
Vindt het belangrijk dat de inwoners worden betrokken.  
Er is nauwelijks meer verschil tussen softdrugs en harddrugs vanwege de toegenomen kwaliteit. 
Is dus niet direct enthousiast bij een pleidooi voor legalisering. 

CDA Dankt voor de nota. De constatering is dat het overwegend positief is. Maar dat is geen reden 
voor zelfgenoegzaamheid, wij leven niet op een eiland.  
We moeten blijven doorgaan met wat we goed doen. We kunnen ons focussen op meer 
prioriteiten. Verkeersveiligheid behoeft ook extra aandacht. Het CDA is van mening dat de 
veiligheidsmonitor toch een nuttig instrument is. 
Nu de tuin van Mainframe wegvalt is er gekeken naar andere mogelijkheden voor een jongeren 
ontmoetingsplaats (JOP) in het centrum.  
Vond het heel zinvol om een gesprek te hebben met de medewerker over het Integrale 
Veiligheidsplan. Vraagt zich af of dit thema erg leeft bij inwoners. 

SP Het is een duidelijke nota. Veel doelstellingen zijn gehaald, dat stemt tot tevredenheid. 
Complimenten voor het stijgen in de meting. Kwaliteit woonomgeving wordt niet als prioriteit 
gezien. Dat zou altijd een prioriteit moeten zijn.  
Georganiseerde criminaliteit laat ook een duidelijk beeld zien. Als grensgemeente hebben we te 
maken met drugscriminaliteit. Dat moet bestreden worden.  
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Het gaat bijna altijd om soft drugs. Andere gemeenten pleiten voor het legaliseren voor soft 
drugs. Dat vindt de SP een goede ontwikkeling. Zoals het nu is brengt het veel ellende met zich 
mee. Is voorstander van legalisering. Dat moet in Den Haag besloten worden, maar wij zouden 
als gemeente een duwtje in de rug kunnen geven. 
Met betrekking tot de integrale veiligheidsmonitor ziet de SP nog steeds geen aanleiding om hier 
in te investeren, onder andere omdat de cijfers zo goed zijn. Dat punt kan van de lijst af. Wil 
graag een B-stuk van maken. 

Lijst Couwenberg De nota is goed geschreven. Maakt er een B-stuk van. Sluit zich grotendeels aan bij de SP, 
behalve met betrekking tot softdrugs. 

 
Advies van de commissie: het voorstel wordt als een B-stuk doorgeleid naar de gemeenteraad.  
 
 
3. Raadsvoorstel leges Verklaring Omtrent Gedrag   
 
Standpunten fracties: 
LRG Geeft aan dat de verhoging die door het ministerie wordt gegeven schandalig. 
 
Advies van de commissie: het voorstel wordt als een A-stuk doorgeleid naar de gemeenteraad.  
 
 
4. Aanbestedingsbeleid 
 
Standpunten fracties:  
 
LRG Is benieuwd naar hoe het is gegaan met de aanbesteding van De Vonder en de Kameleon. 

Dat staat los van de vraag of deze nota anders kan. Lijst Riel Goirle ziet hier geen 
aanleiding toe. Het beleid is vrij standaard en gangbaar.  

CDA Vindt het belangrijk om dit aan de orde te stellen. Het is een gevoelig onderwerp. Vinden 
wij hier iets van? 
Bij de gemeentelijke doelstellingen staat een betrouwbare inkoper. Hoe komt het dan dat 
wij recentelijk bij de rechter in het ongelijk zijn gesteld in een procedure? 
Er zijn veel richtlijnen en regels - is te vermelden welke regelingen verplicht zijn? Kun je 
Social Return concreter vermelden. Een klein bedrijf kun je hier niet toe verplichten. 
Grotere bedrijven wel. Zou je dat kunnen invoeren? Sommige gemeenten meten dit via de 
participatieladder Sociaal Ondernemen. 
De lokale economie bevorderen is een doelstelling. Wat betekent dit nu in concreto? Wat 
kunnen we binnen acceptabele grenzen doen? Kunnen we hier hardere tekst voor 
opnemen? 
Zo hebben we ook "oog voor de samenwerking". Hoe verhoudt zich dat tot de 
samenwerking met Oisterwijk en Hilvarenbeek? 
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SP Een van de maatschappelijke uitgangspunten is dat het college duurzaamheid in acht 

neemt. Dat zou meer aandacht mogen krijgen. Inkoop vindt ook op maatschappelijk 
verantwoorde wijze plaats. Dat is heel goed.  
Leefbaar loon moet betaald worden. Social return betekent een bedreiging voor betaalde 
banen. 

PvdA Het aanbestedingsbeleid kent gebruikelijke aandachtspunten. Die hoeven niet verscherpt te 
worden. Wel worden deze uitgangspunten onderstreept. Wil de beleidsruimte niet te veel in 
de weg lopen. Soms lijken uitgangspunten wat strijdig te zijn - daar moet ruimte zijn te 
beoordelen. De accountant toetst ook. Er is geen behoefte om het beleid op dit moment te 
veranderen. 

Lijst Couwenberg Is het in grote lijnen eens met de nota. Mogelijk zijn er nog een paar punten te verbeteren. 
 
 
4a Brieven regio Hart Van Brabant 
LRG De heer Schellekens geeft aan hier belangstelling voor te hebben. Vindt dit een leuke klus 

om te doen. Als er verslag wordt gemaakt, dan wordt dit aan de raad vertstrekt. 
PAG Stemt in met de kandidatuur van de heer Schellekens. We moeten ons niet blind staren op 

de klankbordgroep. We moeten er als gemeenteraad aan wennen om op een andere 
manierinvloed gaan uitoefenen. We gaan er niet mee volstaan als we alleen in de raad en 
commissie gedachten uitwisselen. 

CDA Is een poging van de regio om zoveel mogelijk aan de opmerkingen tegemoet te komen. 
Ondersteund de kandidatuur van de heer Schellekens. Het is iets verder van ons bed. Daar 
moeten we aan wennen. 

PvdA Geeft aan één van de opstellers van de brief te zijn. Deze zijn allemaal van dezelfde 
politieke kleur. Het is goed dat de heer Schellekens plaatsneemt in de klankbordgroep. 

Lijst Couwenberg Krijgen wij de notulen van de klankbordgroep?  
Afspraken 
De heer Schellekens zal namens de raad van de gemeente Goirle plaatsnemen in de klankbordgroep. 
 
5. Verslag commissie vergadering van Algemene zaken d.d. 24 november 2015  
Het verslag wordt vastgesteld en de toezeggingenlijst wordt doorgenomen. 
 
6. Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders.  
De burgemeester geeft aan dat de bestuurlijke visie Goirle-Hilvarenbeek-Oisterwijk aan de provincie is aangeboden. 
De eerste reactie hierop was positief. Een inhoudelijke reactie is nog niet ontvangen. 
De projectgroep, die uit de gemeentesecretarissen en drie ambtelijke projectleiders bestaat, heeft afspraken gemaakt 
over de projecten. Hier worden projectvoorstellen voor gemaakt. Dit betreft o.a. de integratie van het ICT landschap, 
uitbreiden van de gezamenlijke inkoop, gezamenlijke poule van projectleiders, gezamenlijk invullen van functies in  
crisisbeheersing, kwaliteitsbeleid voor Vergunningverlening, handhaving en toezicht en het verbeteren van het 
vastgoedbeheer. De volgende commissie Algemene Zaken zal hier het een en ander voor op schrift worden gesteld in 
een raadsinformatie. 
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De subsidie van de provincie voor het traject wordt financieel afgewikkeld. Het visie traject heeft per gemeente € 
13.265,00 gekost. We krijgen € 11.400,00 subsidie. We betalen per gemeente zelf hier circa € 1865,00 aan. 
In de laatste bijeenkomst in de werkgroep van raadsleden is ook een update van de stand van zaken toegezegd. 
Daarvoor wordt op dit moment naarstig gezocht naar een datum. Dat wordt waarschijnlijk februari. Het zou goed zijn 
wanneer daar meer mensen aanwezig zijn dan bij de laatste bijeenkomst van de werkgroep. 
De heer Schellekens heeft geen signalen ontvangen dat de anderen er de volgende keer niet bij zijn. 
Mevrouw De Groot geeft aan dat Arnoud Strijbis dan vervangen wordt door Corné de Rooij. 
 
7. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
 Er zijn geen vragen 
 
8. Stukken ter kennisname.  

Er zijn geen opmerkingen.  
 
9. Rondvraag.  
 Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.00 uur.  
Aldus vastgesteld door de commissie Algemene Zaken van de gemeente Goirle in haar vergadering van  
17 februari 2016, 
 
De voorzitter,     de griffier,   
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Toezeggingenlijst Commissie AZ 
nr Datum Wat Wie Uiterste  

afdoeningdatum 
Wijze afdoening 

1 24 november 
2015 

Tarieven BIZ: In de loop van 2016 met het 
bestuur van de BIZ en de centrummanager te 
kijken naar de effecten van de BIZ. 
 

Wethouder Van der 
Heijden 

Loop 2016 Wordt gedaan in de loop van 2016 
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